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Autumn Festivals on Novemben･ 3rd. 4th. and 5th
ダダ

These festivals are to express gratimde fbr the year's harvest. The shrine

parishioners enjoy themselves in demonstrating and driving respective fbstival

cars and noats accompanied by the fbstival music of FLjinomiya, which is aIso

one of the intangible fblk culmre assets in Shizuoka Prefecmre.

例大祭11月3．4．5日
感酎当年新羊收谷物的秋季祭莫活幼。氏子各区的屋台，山牟被牽
引着巡瀞，同吋迩演奏被指定力静同具元形民俗文化財芦的富士宮
聡子(朱器合奏)。
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Yabusame (Horseback archery) Festivals
on MaV 4th. 5th･Hnd 6th

a 〃 〆

Thisfbstivalderivesけom Minamoto-no-Ybritomo，shuntatthehotof Mount

FUji in the fburth year of the Kenkyu era (1193), which was dedicated to the

Shrine, This is considered as its beginning. In an opening ceremony on the

previous day of May 4th, a purification rimal is perfbnned on the River-bed and

the Riding ground. Pilgimages are also made to the subsidiary shrines・Inthe

main ceremonial fbstival on May 5th,an Ancient Horseback Archely, Rengyo (a

kind of training), and Ogasawara-school Yabusame Rimal are perfbmled befbre

the god in the Shrine, These activities have been designated as illtangible fblk
culturalassetsbvFminomivaCitv．
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流摘弓祭(騎弓射箭祭莫活劫）5月4．5．6日
建久4年(1193)源軸朝在富士裾野一帯挙行囿措，展演了流摘弓，以
此起源。5月4日的前夜祭，挙行川原被(在富士河辺力被除不祥的祭
莫似式)、弓場抜、末社巡拝(参拝各神社)等活功，5日的本祭(正式
祭杷活幼)中，展示被指定力富士宮市元形民俗文化財芦的古式流摘
到，錬行(培叺勝行)，小笠原流神事流嫡弓侠式。
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Address: 1-l Miya-cho, FUjinomiya.city, Shizuoka-pref, Japan
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富士山本宮
浅卿大社
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Mount Fuji
At the top of Mount FUji, SengentaiSha penetralia is ensmned､Avolcaniccrater

(the innennost house of the Shrine) is Kakurenomiya ofAsama-no-ohkami and
considered as a prohibited area・Its depth reaches to the 8th station. Around the

crater are the eight crests and walking along these crests is called Ohachi-

meguri. The highest peak of the volcano is '76 meters high.

富士山
浅同大社的奥宮坐鎮子富士山頂，而火山口（内院）是被称作浅同大
神幽宮的禁地，乞的深度可到迭8合目。此外，囹澆着此火山口有8座
山峰，巡瀞迭8峰被称作鉢巡。其中8峰的内剣之峰的海抜最高，方
3776米。
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Fujisan Hongu Sengentaisha
Tel: 0544-27-2002
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Hklll h ’Main DeitV Enshrined - Konohana-no-SakuVahime-

�し U

no-mikoto

Associated Deities Enshrined - OhVama"mi-no-kami
管

and Ninigi-no-mikoto

F1･om ancient times Mount FUji has been worshipped by many people as a

sacred place where gods rest. The smne history shows that Mount F叩

erupted in the reign of the seventh emperor, Kohrei,廿ightening and

dispel･Sing people to leave the land wasted. The raged guardian deity of the

Mountain was later appeased by the eleventh emperor, Suijin (BC27),

enshrining Asama-no-ohkami at the fbot of the mountain. During the reign

of the twelfth emperor, Keikoh (ADllO), Yamato-Takem-no-mikoto,

relocated Asama-no-ohkami to Yamamiya and again the "y-first emperor

Heizei ordered Sakanoue-no-tamuramaro to relocate the deity to the
present existing site in Ohmiya at the first year of his reign, Daido l
(AD806), and so this magnificent shrine was built by him at that time. The

land of Ohm iya is blessed with abundant spring waters coming fi･om MoLInt

FUji and iS the most suitable place where you worship a water deity to calm
the emption there.
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Honden (Main Shrine)

Shogun 'Ibkugawa leyasu built the exiSting shrine pavilions in the ninth

year of Keicho ( 1 600) as an offbring of special thanks afier he won the

Sekigahara war (1604). They consist ofmore than 30 buildings including

the Main Shrine, Worship Hall, etc, The Main Shrine is two-storied and the

style is :Gsangensha-nagare-zukuri" (the numbel･ of columnS is fbur) with

G6hiwadabuki'' roof (covered with Japanese cypress bark shingles). This

unparalleled structure is called $4asama-zukuri," and is designated an

impoItant cultural property of Japan .

Wakutama-ike (Sacred Pond)

A lot of rain and Snow fall on Mount Flji and are swept away springing out

around the fbot of the mountain. In the eastem precinct you can find

Wakutama pond, which has been designated as a Special Natural Treasure

of Japan, Since the Middle Ages, this sacred spring has been used in a

purification ceremony fbr the people who climb Mount Flj i befbre their
start, which is shown and evidenced in the "Colored Silk Mandala of

Mount F叩" (Kenpon Chakushoku FUji Mandarazu) repolTedly drawn by
Motonobu Kano in the late Muromachi-era.

涌飛池

降落到富士山的大量雨雪，不久就化作了被沖流到山脚下的涌出

的地下水。境内京側，就有被指定力国家特別天然記念物的涌玉

池。中世以后蕊登富士山的人ｲ|､]，似乎首先在涌玉池中洗清自己
的身体，然后再汗始筆登富士山。迭小可以在室町吋代后期的狩
野元信的鎗画「娼本著色富士曼茶夛|劃」中可以得到征笑。

斗斗斗ﾛﾄ妾(斗斗ヰﾛﾄ。1升1）

主祭神木花之佐久毘売命 別称浅同大神
相殿神大山祇神・瓊々杵尊

自古以来富士山因神昊坐槙其山而成力人ｲi]佶仰中心之地。根据

社伝妃載，第七代孝昊天皇年同，富士山火山噴友，国内一片荒
莞，因而干第11代垂仁天皇3年( BC27)在富士山麓敬奉了浅|可大

神，平息了富士山夷。第12代景行天皇40年(110）日本武尊把浅

|可大神迂移到山宮，又子第51代平城天皇的大同元年(806)坂一上

田村麻呂将之迂至大宮地方，井菅造了雄作的社殿。大宮之地，
是富士山涌出的地下水に集之地，是最造合供奉平息富士山火山
噴友的水徳之神的地方。
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本殿

庚任5年( 1600)在美原之戚中得姓的徳川家康，力敬謝神昊干庚
任9年( 1604)挙行了以本殿，拝殿方首包括30余株社殿的壮大劃

''建活劫。三同社流造的桧柏皮葺屋面的両晨建筑被称作前元先例
的浅同造，井被指定力国家重要文化財声。
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"ColoredSilkMandalaofMomtFUji”
(KenponChakushokuFuiiMand8razu）

絹本箸色富士曼茶密|劉
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